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Zápis z 339. zasedání konaného dne 7. 11. 2023  

 

Členové senátu a přítomní hosté  

Přítomni senátoři Dr. Adamová, Dr. Chmielová, Dr. Kamrádová, Dr. Kocourková (online), Dr. 
Koštuříková, Dr. Matula, Dr. Radek (online), Dr. Sedlář, Dr. Skalná, Dr. 
Stoklasa, Dr. Szarowská, Dr. Urbanec, Dr. Vojtal, Dr. Vomlela, G. Baranová, 
Bc. Foltisová,  A. Střížová, Bc. Stanovský 

Omluveni/neomluveni 
senátoři 

Dr. Skalná (oml.), V. Blahutová (oml.), A.Kotrlová (neoml.), Bc. Pecinová (oml.), 
D. Pohlodko  (oml.), A. Střížová  (oml.), T. Velčovská (oml.) 

Hosté Doc. Gongol, ‚Doc. Tuleja, Ing. Růžičková, prof. Stavárek 

  
Program jednání: 

1. Projednání programu jednání 
2. Legislativní záležitosti 

a) Plán realizace Strategického záměru Slezské univerzity v Opavě pro rok 2024  
b) Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností Slezské univerzity v Opavě za období 2018-2022 
3. Studijní záležitosti 

a) Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Matematika 
v akademickém roce 2024/2025 – 1. kolo přijímacího řízení 

b) Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2024/2025 – 
bakalářský a navazující magisterský studijní program Matematika 

4. Různé 
 
 

Ad 1) Projednání programu jednání 
 
Kamrádová: Přivítala všechny přítomné senátory a hosty. Sdělila, že je přítomno 14 členů senátu 
prezenčně, 4 členové připojeni on-line a prohlásila senát za usnášeníschopný.  
 
Návrh usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program 
339.  zasedání AS SU 
 
Pro:    Proti:    Zdrželi se: 
14    0    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2) Legislativní záležitosti 
 

a) Plán realizace Strategického záměru Slezské univerzity v Opavě pro rok 2024 
 
Tuleja: Konstatoval, že se jedná o dokument, který je předkládán každý rok a navazuje na Strategický 
záměr SU. Struktura dokumentu zůstává stejná jako v předchozích letech, je orientován na jednotlivé 
cíle, chceme realizovat. Jedná se o cíle, které jsou v souladu se strategickým plánem ministerstva. 
Jednotliví prorektoři definovali cíle, které mají být v jednotlivých oblastech realizovány včetně 
finančních požadavků. Všechny dotazy byly zodpovězeny v rámci diskuze strategické komise a 
následně ekonomické komise. Doplnil, že celý plán je postaven tak, aby byl strategický plán 
realizován. 
 
Kamrádová: Požádala předsedy jednotlivých komisí o vyjádření. 
 
Koštuříková: Konstatovala, že ekonomická se sešla, pan rektor všechny dotazy zodpověděl. Žádné 
další připomínky nebyly. Komise doporučuje materiál ke schválení. 
 
Stoklasa: Konstatoval, že komise pro strategii a rozvoj měla několik podnětů, které byly zodpovězeny. 
Dotazy mají k vědě. 
 
Diskuze: 
Stavárek: Konstatoval, že rektorát by neměl striktně nařizovat, jak se věda má dělat, měl by spíše 
poskytovat jakýsi support. Zde je prostor na plány jednotlivých součástí. 
 
Stoklasa: Vznesl dotaz k poznámce „zefektivnit komunikaci napříč univerzitou“, jak se bude 
kontrolovat, že ta komunikace je efektivní? 
 
Tuleja: Sdělil, že můžeme vycházet z obecného mínění, které máme. Momentálně máme informace, že 
efektivní úplně není. Jediná možnost, jak to měřit, pokud budeme chtít, je dotazníkové šetření. Naší 
strategií je vysvětlovat na jednotlivých grémiích, že je důležité komunikovat a informace předávat. 
Jedním z nástrojů by mohl být také nový intranet. 
 
Stoklasa: Vznesl dotaz na ukazatel získání certifikace HR Award, domnívá se, že toto už proběhlo. 
 
Rektor: Konstatoval, že proběhlo, nicméně jsou zde ukazatele pro příští období. Takový pokračující 
ukazatel, abychom věděli, jak se dále pohybujeme. 
 
Adamová: Vznesla dotaz na jazykové kurzy pro zaměstnance, jaké kurzy a kdo je bude zajištovat. 
 
Stavárek: Konstatoval, že všechny kurzy by měly být zakomponovány pod akademii rozvoje. Tam 
bude řešeno i jaké jazyky. Primárně se bude jednat o angličtinu. 
 
Rektor: Sdělil, že lektorství bude nabídnuto interním lektorům, pokud nebude zájem, bude nabídnuto 
externistům. 
 
Návrh usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Plán realizace 
Strategického záměru Slezské univerzity v Opavě pro rok 2024 
 
 



                   AKADEMICKÝ SENÁT  
 SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ 

 Na Rybníčku 1, 746 01 Opava 
 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 
14    0    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 

b) Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
Slezské univerzity v Opavě za období 2018-2022 

 
Stavárek: Konstatoval, že zpráva pokrývá období od roku 2018 do roku 2022. Každá univerzita má za 
povinnost zpracovat zprávu, jak je na univerzitě kvalita zajišťována. Zpráva kopíruje podobu 
každoročních dodatků, které byly pravidelně zpracovávány a schvalovány. Informoval, že zpráva bude 
od dalšího období zpracovávána jinak, jelikož obsahuje spoustu informací, které s kvalitou nesouvisí a 
v mnoha případech dublují informace z výroční zprávy. Do konce roku bude svolána pracovní 
skupina, která se vynasnaží sestavit skupinu indikátorů, které se budou věnovat kvalitě a také existenci 
a fungování Rady pro vnitřní hodnocení, což je orgán, který má dohlížet na kvalitu na univerzitě. 
 
Diskuze: 
Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 
 
Návrh usnesení 3: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Zprávu o vnitřním 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Slezské univerzity v Opavě  
za období 2018-2022 
 
Pro:    Proti:    Zdrželi se: 
14    0    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Ad 3) Studijní záležitosti 

 
a) Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Matematika v akademickém roce 

2024/2025 – 1. kolo přijímacího řízení 
b) Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2024/2025 – bakalářský  

a navazující magisterský studijní program Matematika 
 
Sedlář: Konstatoval k oběma materiálům, že se jedná o každoroční materiály předkládané velkému 
senátu ke schválení.  
 
Diskuze: 
Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 
 
Návrh usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Podmínky pro přijetí ke 
studiu ve studijních programech Matematika v akademickém roce 2024/2025 – 1. kolo přijímacího 
řízení 
 
Pro:    Proti:    Zdrželi se: 
14    0    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
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Návrh usnesení 5: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Bodové hodnocení 
přijímacích zkoušek pro akademický rok 2024/2025 – bakalářský a navazující magisterský studijní 
program Matematika 
 
Pro:    Proti:    Zdrželi se: 
14    0    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 

Ad 4) Různé 

a) 
Rektor: Krátce se vyjádřil k přípravě operačního programu Jan Amos Komenský, kdy nám byly 
přiděleny velmi omezené finanční prostředky. Také v rámci OP JAK došlo ve srovnání s minulým 
obdobím k obrovskému propadu. Vzhledem k tomu, že jsou finanční prostředky takto omezené, je naší 
snahou je využít co nejefektivněji. Tedy některé aktivity provozovat jako celouniverzitní, nejen 
fakultní. Např. workshopy nedělat pouze na jedné fakultě, ale celouniverzitně. 

Dále zmínil některé z investičních aktivit, a to zvednutí celého patra na FPF, na FVP úprava atria, na 
OPF úprava foyer. Dále zmínil projekt zaměřený na studenty se specifickými potřebami – např. 
softwarová podpora, navigační mapy apod. Dále studijní programy zaměřené na udržitelnost 
financované z projektu národní obnovy. Posledním z projektů je HR award – zde je plánován rozjezd 
centra znalostí a popularizace vědy. 

Sedlář: Vznesl dotaz na program podpory pro výzkum inovací excelence 2, zda jsem se účastnili. 

Rektor: Konstatoval, že naše obory byly na základě kritérií z té kvalifikace vyloučeny, tudíž jsme ani 
nemohli žádat. 
b) 
Szarowská: Pozvala všechny na zasedání komise pro sociální a studijní záležitosti, které se bude konat 
dne 21. 11. 2023 od 13,30 hodin. Sdělila, že mají potvrzenu účast paní prorektorky. Zasedání 
proběhne také hybridně, odkaz bude na stránkách AS SU. 
c) 
Szarowská: Informovala o vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS SU za OPF. První 
kolo doplňovacích voleb proběhne 21. a 22. 11. 2023, případné druhé kolo od 4. do 6. prosince 2023. 
d) 
Stoklasa: Informoval, že již vznikla poradní skupina pro umělou inteligenci. Požádal o sdílení této 
informace na poradách, aby se kdokoli, kdo bude mít zájem zapojil. 
 
Příští zasedání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě se bude konat dne 5. prosince 
2023 ve 13 hodin v Opavě. 
 
Zapsala:  Zuzana Moravcová 
 
Schválil:    Ing. Lucie Kamrádová, Ph.D. 

předsedkyně AS SU  
 
 



                   AKADEMICKÝ SENÁT  
 SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ 

 Na Rybníčku 1, 746 01 Opava 
 

 
 
 

U S N E S E N Í 
 

z 339. zasedání AS SU  
konaného dne 7. 11. 2023 

 
Usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program 339. zasedání 
Akademického senátu v Opavě 
Usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Plán realizace 
Strategického záměru Slezské univerzity v Opavě pro rok 2024 
Usnesení 3: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Zprávu o vnitřním 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Slezské univerzity 
v Opavě za období 2018-2022 
Usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Podmínky pro přijetí  
ke studiu ve studijních programech Matematika v akademickém roce 2024/2025 – 1. kolo 
přijímacího řízení 
Usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Bodové hodnocení 
přijímacích zkoušek pro akademický rok 2024/2025 – bakalářský a navazující magisterský 
studijní program Matematika 
 
 
 

 
                                                                                     Ing. Lucie Kamrádová, Ph.D. 

 předsedkyně AS SU 
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